



Volleyball New Brunswick - Virtual Level 1 Course Material

YOU NEED TO BE A MINIMUM OF A HIGH SCHOOL STUDENT TO TAKE THE COURSE

This is the new Level 1 Course to become a referee in New Brunswick. This course is broken down into four (4) sessions. To start the course, please click the link to register in sportlomo and then you will receive an email from JP Demers (demersjp10@gmail.com) and he will send you session 1.

Once you have completed all the requirements for each session you are to contact JP Demers (demersjp10@gmail.com) and he will send you the next session. Please send the following information: Name / Age / Zone or Area you live in / Contact Number the first time you email him. Once you have completed all sessions and requirements by VNB, you will then be provided the opportunity to complete the practical sessions assigned by your Zone Assignor. This will complete the Level 1 Course.

Here are a few materials you will need for the course and some items you will need to complete in order to begin the course before you receive your first session.

Thank you for taking an interest in becoming a Level 1 Referee in New Brunswick!

Materials Needed

[Volleyball Canada RuleBook](#)

Cost

- \$40.00 for the clinic
- Click the link to Purchase the event in Sportlomo to take the level 1 course
- This will provide you with: a VC badge, whistle, Sanction cards, net chain.

Safe Sport

You will need to have completed SAFE SPORT training and provide your NCCP # during the registration process. If you do not have a current account, then you will need to create a new account. This information is provided to you in session 3.

Criminal Record Checks

If you are over the age of 18, then you will be required to have a criminal check completed by your local authorities. Proof of this will be needed to complete the registration process. The registration system has an option to do the criminal check with [Sterling online](#) if you choose that option.



Travel Consent Form

If you are under the age of 18, then you will need to complete the Travel Consent form. This form is part of the registration process.

Registration

You will need to register as a referee. You will register as an Indoor Student or an Indoor Level 1 in the zone that you are located. Cost of registration is \$80 (if you are a student in high school or your first degree in post-secondary). If you are not a student, then the level 1 cost is \$140. This will cover you until August 31, 2026.

RAMP

You will need to make an account in RAMP. All major information from VNBOA goes through this account and some zone Assignors use this APP for game assignments at the University, high school and middle school seasons, along with some other leagues that exist in each zone.

Get App for your phone: **RAMP Assigning**

Uniform

You will need at least the shirt for year one and the pants in year two. There is a combination deal but that is up to you if you want to order that in year one. All referees must have the shirt before they can officiate, so we recommend that you order sooner than later if you don't have one.

Click on this [resources](#) link for further information. It is a great place to find other resources that we will be using before the end of session 3.



Volleyball Nouveau-Brunswick – Matériel du Cours Niveau 1 (Virtuel)

VOUS DEVEZ ÊTRE AU MINIMUM ÉTUDIANT DU SECONDAIRE POUR SUIVRE LE COURS

Introduction

Voici le nouveau cours virtuel au niveau 1 pour devenir un arbitre au Nouveau-Brunswick. Ce cours est divisé en quatre (4) sessions individuelles. Pour commencer le cours, veuillez cliquer sur le lien pour vous inscrire sur Sportlomo et vous recevrez ensuite un courriel de JP Demers (demersjp10@gmail.com) et vous allez recevoir votre première session.

Lorsque vous avez terminé une session au complet, vous devez communiquer avec **JP Demers** (demersjp10@gmail.com) pour recevoir votre prochaine session. Veuillez envoyer les informations suivantes : Nom / Âge / Zone ou région dans laquelle vous vivez / Numéro de contact, la première fois que vous lui envoyez un courriel.

Quand toutes les sessions sont terminées ainsi que les demandes requises par VNB, vous allez avoir la chance de passer une évaluation pratique assignée par votre responsable de Zone. Ceci terminera le cours au niveau 1 d'arbitrage.

Voici certains matériels que vous avez besoin pour le cours et des procédés à suivre avant de débiter la première session.

Merci de démontrer de l'intérêt dans le programme d'arbitrage au Nouveau-Brunswick.

Matériels

[Livre de Règlements Volleyball Canada](#)

Coût:

- 40\$ pour le cours
- Cliquez sur le lien pour acheter l'événement dans Sportlomo pour suivre le cours de niveau 1.
- Ce montant comprend : un écusson VC, un siffle, des cartes de sanction et une chaine pour mesurer le filet.

[Sécurité Dans Le Sport](#)



Vous avez besoin de compléter la formation sur La Sécurité Dans Le Sport pour recevoir votre numéro NCCP que vous avez besoin pour l'enregistrement avec VNB. Si vous n'avez pas de compte courant, vous devrez alors créer un nouveau compte. Ces informations vous sont fournies lors de la session 3.

Vérification du Dossier Judiciaire

Si vous avez 18 ans ou plus, vous avez besoin d'une preuve de votre dossier judiciaire faite par les autorités locales. Cette preuve sera nécessaire pour compléter le processus d'enregistrement. Le système d'enregistrement a la possibilité d'effectuer une vérification pénale auprès de Sterling en ligne si vous choisissez cette option.

Formulaire de Consentement pour Transport

Si vous avez moins de **18 ans**, vous devez remplir un formulaire de consentement de transport en voiture. Ce formulaire fait partie du processus de l'enregistrement.

Enregistrement

Vous devez-vous inscrire comme arbitre. Faites ceci sous le nom Student ou Indoor Level 1 Referee de ta zone d'arbitrage. Le coût pour l'enregistrement est 80\$ (si vous êtes au secondaire ou dans votre premier degré à l'université). Si vous n'êtes pas étudiant, le coût pour le niveau 1 est 140\$. L'inscription est bonne jusqu'au 31 août 2026.

RAMP

Vous devrez créer un compte dans RAMP. Toutes les informations principales de VNBOA passent par ce compte et certains assignateurs de zone utilisent cette application pour les assignations de jeux lors des saisons universitaires, secondaires et collégiales, ainsi que dans d'autres ligues qui existent dans chaque zone. Obtenez l'application pour votre téléphone : RAMP Assigning

Commande de L'uniforme

Vous avez besoin au minimum le chandail de VC dans la première année et le pantalon dans la deuxième année. Il y a un rabais pour les deux items ensemble si vous voulez. Mais, ceci est à votre choix. Tous les arbitres ont besoin du chandail avant de commencer à arbitrer. Alors, c'est fortement recommandé de faire l'achat rapidement.

En cliquant sur le lien [ressources](#) vous avez accès à plus d'information. Voici un endroit avec amplement de ressources qui seront utilisées pendant les sessions.



